
 
 

 

 

Tarnów, 29 maja 2023 r. 

KRM.0003.760.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXV sesji Rady Miejskiej 25 maja 2023 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław Biedroń zgłosił 
następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosił o informacje: 
- Kiedy ruszy kolejne wydanie Budżetu Obywatelskiego w Tarnowie? 
-  Jakie są przyczyny opóźnienia rozpoczęcia realizacji Budżetu Obywatelskiego w Tarnowie? 

2) Zwrócił się z prośbą o przygotowanie raportu podsumowującego cały Budżet Obywatelski od 
2014 roku, z informacjami: 
- jakie projekty wygrały, 
- ile nie zostało zrealizowanych i z jakiej przyczyny nie zostały zrealizowane, 
- na jaką kwotę nie zostały zrealizowane, 
- co się dzieje z tymi pieniędzmi, które nie są wykorzystane? 

3) Zawnioskował o to, aby przepracować rozwiązanie, by w kolejnych Budżetach Obywatelskich, 
jeżeli dane projekty nie zostaną zrealizowane, to aby te pieniądze nie znikały w budżecie, 
tylko były powiększane pule kolejnych Budżetów Obywatelskich o te pieniądze.     

4) W nawiązaniu do wniosków radnych z poprzednich sesji dotyczących przeglądu ścieżek 
rowerowych oraz w odniesieniu do wniosku radnego Tomasza Żmudy (KRM.0003.752.2023). 
Radny chce wiedzieć: 
- jak wyglądała ta analiza?  
- jakie są z niej wnioski?  
- ile miejsc jest do poprawy? 
- ile miejsc zostało poprawionych?   
- jeśli nie zostały poprawione, to kiedy to nastąpi? 

5) Poparł wniosek radnej Kingi Klepackiej (KRM.0003.756.2023) dotyczący sterylizacji zwierząt. 
W imieniu mieszkańców poprosił o ponowne przeanalizowanie tego tematu i o to, aby 
znalazły się środki na ten problem. 

6)  Poparł wniosek radnego Romana Korczaka (KRM.0003.751.2023) aby przyjrzeć się kwestii 
patodeweloperki i tym zagrożeniom, o których informują mieszkańcy z Osiedla Gumniska. 
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